



**Announcement of the appointment of
general manager**

اعلان تعيين مدير عام

With the Resolution of the Board, it was decided that Mr. Vijay Kumar Handa will be appointed as the General Manager with effect from 1st April 2023 . Mr. Vijay has over 39 years of experience in Hotel Operations and Pre – opening of hotels. He has worked with various Luxury Hotels, Luxury Resorts and Five Star Hotels in Food and Beverage Operations.

He is a Science graduate with a Post Graduate Diploma in Hotel Management from Indian Institute of Hotel Management, Panipat. And holds a Bachelor of Science (Gold Medalist) degree from Kurukshetra University, India.

The Board and Management of Al Batnah Hotels wishes Mr. Vijay Handa success in his new Assignment.

بقرار من مجلس الإدارة ، تقرر تعيين السيد فيجاي كومار هاندا مديراً عاماً اعتباراً من 1 أبريل 2023 ، يتمتع السيد فيجاي بخبرة تزيد عن 39 عاماً في عمليات الفنادق وما قبل افتتاح الفنادق. عمل مع العديد من الفنادق الفاخرة والمنتجعات الفاخرة وفنادق الخمس نجوم في عمليات الأغذية والمشروبات.

وهو خريج علوم وحاصل على دبلوم دراسات عليا في إدارة الفنادق من المعهد الهندي لإدارة الفنادق ، بانيبات. وحاصل على بكالوريوس العلوم (الحاصل على الميدالية الذهبية) من جامعة كوروكشيترا بالهند.

يتمنى مجلس الإدارة والإدارة في فنادق الباطنة التوفيق للسيد فيجاي هاندا في مهمته الجديدة

Type text here
يحيى بن عمر الهنائي
أمين سر مجلس الإدارة

